

(Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Consumer and Corporate Affairs and Government Operations).

By Mr. Crosbie (St. John's West), a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Canadian Saltfish Corporation, together with the Auditor General's Report, for the fiscal year ended March 31, 1992, pursuant to subsection 150(1) of the Financial Administration Act, Chapter F-11, Revised Statutes of Canada, 1985.—Sessional Paper No. 343-1/368A. (Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Forestry and Fisheries).

By Mr. Loiselle, a Member of the Queen's Privy Council,—Public Accounts of Canada for the fiscal year ended March 31, 1992 as follows:

(1) Volume I—Summary Report and Financial Statements; and

(2) Volume II (In two Parts)—Part I: Details of Expenditures and Revenues and Part II: Additional Information and Analyses, pursuant to subsection 64(1) of the Financial Administration Act, Chapter F-11, Revised Statutes of Canada, 1985.—Sessional Paper No. 343-1/214A. (Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Public Accounts).

By Mr. Loiselle, a Member of the Queen's Privy Council,—Report on Crown Corporations and Other Corporate Interests of Canada for the year 1991-92, pursuant to subsections 151(1) and 152(1) of the Financial Administration Act, Chapter F-11, Revised Statutes of Canada, 1985.—Sessional Paper No. 343-1/476A. (Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Public Accounts).

By Mr. McDermid, a Member of the Queen's Privy Council,—Copy of Order in Council P.C. 1992-1337 dated June 18, 1992 respecting the customs duties paid or payable under the Customs Tariff on tires imported by Michelin Tires (Canada) Ltd., pursuant to section 23 of the Financial Administration Act, Chapter F-11, Revised Statutes of Canada, 1985.—Sessional Paper No. 343-1/533. (Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Finance).

(1985).—Document parlementaire n° 343-1/112A. (Renvoyé en permanence au Comité permanent de la consommation et des corporations et de l'administration gouvernementale conformément à l'article 32(5) du Règlement).

Par M. Crosbie (St. John's-Ouest), membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de l'Office canadien du poisson salé, ainsi que le rapport du Vérificateur général y afférent, pour l'exercice terminé le 31 mars 1992, conformément à l'article 150(1) de la Loi sur la gestion des finances publiques, chapitre F-11, Lois révisées du Canada (1985).—Document parlementaire n° 343-1/368A. (Renvoyé en permanence au Comité permanent des forêts et des pêches conformément à l'article 32(5) du Règlement).

Par M. Loiselle, membre du Conseil privé de la Reine,—Comptes publics du Canada pour l'exercice financier terminé le 31 mars 1992, ainsi qu'il suit:

(1) Volume I—Revue et états financiers; et

(2) Volume II (en deux parties)—Partie I: Détails des dépenses et des recettes et Partie II: Renseignements et analyses supplémentaires, conformément à l'article 64(1) de la Loi sur la gestion des finances publiques, chapitre F-11, Lois révisées du Canada (1985).—Document parlementaire n° 343-1/214A. (Renvoyés en permanence au Comité permanent des comptes publics conformément à l'article 32(5) du Règlement).

Par Loiselle, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport sur les sociétés d'État et les autres sociétés dans lesquelles le Canada détient des intérêts, pour l'année 1991-1992, conformément aux articles 151(1) et 152(1) de la Loi sur la gestion des finances publiques, chapitre F-11, Lois révisées du Canada (1985).—Document parlementaire n° 343-1/476A. (Renvoyé en permanence au Comité permanent des comptes publics conformément à l'article 32(5) du Règlement).

Par M. McDermid, membre du Conseil privé de la Reine,—Copy d'un arrêté en conseil P.C. 1991-1337 en date du 18 juin 1992, concernant des droits de douanes payés ou payables en vertu du Tarif des douanes sur des pneus importés par la Société canadienne de pneus Michelin Ltée, conformément à l'article 23 de la Loi sur la gestion des finances publiques, chapitre F-11, Lois révisées du Canada (1985).—Document parlementaire n° 343-1/533. (Renvoyé en permanence au Comité permanent des Finances conformément à l'article 32(5) du Règlement).